
國立勤益科技大學誠徵專案助理教授公告 

Advertisement of the Non-Tenure Track Position Recruitment,  
National Chin-Yi University of Technology 

擬聘單位名稱 
Department Name 

精密製造科技研究所 

Graduate Institute Precision Manufacturing 

員額屬性 
Track and Funding Source 

校務基金進用教學人員(簡稱專案教師) 
University Affair Funded Teaching Faculty Staff 
專案教師屬編制外-產研型  
Non-Tenure Track position :Academic Research Contract-based  

擬聘職級 
Rank 

專案教師為助理教授或副教授 
Project Assistant / Associate Professor 

擬聘員額 
Number of vacancy 

 

1 名 
One 

起聘日期 
Date of employment 

113 年 2 月 1 日 

February 1st, 2024 

所需資格條件 
 

Qualifications and 
requirements needed 

 

1 .具教育部認可之國內 (外 )機械相關領域博士學位。  

A Ph.D. degree in mechanical-related fields is  required and 

recognized by the Ministry of Education,  Republic of  China.   

2 .具有精密機械、智慧製造、人工智慧、能源或其他領域相關之

學術專長。  

Have demonstrated outstanding achievements in research f ields 

related to precision machinery,  intel l igent manufacturing,  AI,  

opto-mechatronics,  energy or related to mechanical  f ield 

3.具 擬任教 專業科目 或技術科 目相關之 業界實務 經驗成果 一 年

(含 )以上證明文件。  

Industrial  experience in teaching professional/Practice subjects of  

mechanical-related fields for at  least  1 year.  

4.具備英文授課能力 (於面試進行三分鐘英文授課 )。  

Abil i ty to teach courses in English.   

工作項目 

Job Description 

 

1.進行教學、研究、輔導與服務、產學合作、國際招生、協助系

上相關行政工作。  

Teaching,  student counsell ing service,  research, 

academia-industry cooperation project ,  admission for 

International  students,  assistance in administrat ive work at  the 

Department 

2. 教 授 一 門 課 程 ； 專 業 科 目 或 技 術 科 目 認 定 基 準 參 照 網 址 ：

https:/ / im.ncut.edu.tw/p/412-1004-1510.php 

Teach 1 course related precision manufacturing,  the l ist  of  the 

professional  subjects /  courses from the department could be 

found via the following l ink: 

ht tps:/ / im.ncut.edu.tw/p/412-1004-1510.php 

應檢附之文件及著作 

Documents attached 

一、本案一律採網路線上報名，意者請登入本校首頁 /校務行政 /

教 研 人 員 徵 才 、 報 名 及 個 人 資 料 管 理 系 統

（ http://rpms.ncut.edu.tw/RPMS/register/Create），進行帳號註

冊，完成線上履歷報名，並按下列事項上傳必要文件，並掛號郵



寄紙本文件。  

Applicants must  complete and submit  the online application via the 

l ink:  http:/ /rpms.ncut.edu.tw/RPMS/register/Create.  Please 

register  f irst ,  f i l l  out  the applicat ion form and upload the relevant 

f i les.  Hard copies of the relevant documents must be arranged in 

the order indicated in the following section and send to the 

department.  

二、基本資料 basic information： 

1 .博士、碩士、學士證書影本及其歷年成績單影本 (如係國外學歷

請附我國駐外館處驗證證明 )。  

Both copy of the diploma and official  academic transcripts at  

undergraduate and postgraduate levels are required.  (For those 

whose degree is  not issued by an insti tut ion in Taiwan, a copy of 

the Chinese translat ion cert if ied by R.O.C. (Taiwan) overseas 

missions is required.)  

2.助理教授級以上證書影本 (無則免附 )。  

A copy of Teacher Certif icate by Ministry of Education Republic of 

China (Taiwan).  

3.具 擬任教 專業科目 或技術科 目相關之 業界實務 經驗成果 一 年

(含 )以上證明文件 (請提供服務證明或投保資料 )。  

Industrial  experience in teaching professional/Practice subjects of  

mechanical-related f ields for at  least  1 year is  a plus.(Proofs of 

industr ial  experiences)  

4.推薦函二封。  

2  Letters  of  Recommendation 

5.履歷表含自傳  (附照片 )。  

Resume with headshot 

6.身分證或護照影本。  

A copy of Identification Card,  Passport  or  Alien Residence 

Cert ificate 

7.博士論文摘要。  

abstract  of doctoral  dissertat ion 

8.近 3 年研討會論文或期刊論文著作目錄 (含論文首頁；格式如備

註欄 )。  

Conference＇ s papers or  publications l ist  in the past  3 years.  

9.近 3 年承接國科會計畫、產學合作計畫、專利之相關佐證資料）。

Proofs of academia-industry,  NSTC or Patents in the past  3 years.  

10.簡述個人研究計畫案及未來研究方向。  

Future research plan or industr ial  cooperation plan.   

11.撰寫一份擬授課教學大綱。  

Teaching plan including ideas coping with teaching and the Syllabus 

of courses.  

12.其他有利甄選之相關資料。  



Other related materials .  

(請以燕尾夾依序整理成一份，勿裝訂成冊 )。  

單位聯絡人 

Contact 

聯絡人：陳小姐 Carrie, Chen 

聯絡電話：(04)2392-4505#5159 

傳真電話：(04)2393-5714 

電子信箱：carriechen@ncut.edu.tw 

申請截止日期 

Application deadline 

113 年 1 月  2 日 (以郵戳為憑) 

Jan. 2nd 2024 

備註 

Notes 

1. 紙本報名資料請郵寄至 41170 臺中市太平區中山路二段 57 號國立勤益科

技大學精密製造科技研究所收；請註明【應徵精密製造科技研究所編制外

專任教師】；線上報名及紙本郵寄缺一不可，逾期概不受理。 

Please send all the documents via a registered mail by the deadline, based on 

the date on the postmark, to Graduate Institute Precision Manufacturing, 

National Chin-Yi University of Technology at No.57, Sec. 2, Zhongshan Rd., 

Taiping Dist., Taichung 41170, Taiwan (R.O.C.). On the envelope, please mark 

“Applying for a University Affair Funded Teaching Faculty Staff, Graduate 

Institute Precision Manufacturing ＂. ※Please note that the applicant must 

complete the online application AND send out the required documents to the 

department. Late application will not be considered. 

2. 通過書面審查者，擇優進行面試程序；不合格者恕不退件。 

Candidates who pass the first-round screening will be invited to participate in 

an interview and a teaching demonstration. Please be noted that no matter if 

you are successfully recruited or not, the documents posted to us will not be 

returned. 

3. 錄取者聘任依本校人事相關規定辦理。 

According to Guidelines and Criteria for Faculty Appointments, NCUT 

 


